
Mondelinge vragen fractie PvdA voor PS 14 december 2020 
Inzake Kleiwig Uitdammerdijk. 
 
 
 
Graag zou ik - t.b.v. De Statenvergadering van aanstaande maandag 14 december - een rondvraag  
stellen aan gedeputeerde Loggen: 
 
Voorafgaand: 
De - participerende - bewoners van Uitdam hebben op 9 december jl. een MEMO vanuit het HHNK 
(Hoogheemraadschap Hollands Noordkwartier) gekregen over het ‘Standpunt Kleiwig Uitdam’  
De ‘tijdigheid’ van deze MEMO heeft mij verrast, immers: wij waren in afwachting van de 
terugkoppeling van de gedeputeerde over de 2 expertmeetings die er over de Uitdammerdijk zijn 
gehouden. 
 

•  Kan de gedeputeerde een toelichting geven op het proces zoals dat nu gelopen is en over 
de inbreng van de Provincie daarin / daarop?  

• Kan de gedeputeerde aangeven hoe de verdere overleggen (tussen de verschillende 
partijen) nu zullen gaan?  
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